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Protokoll styrelsemöte 1-2023 

Institutionsstyrelsesammanträde 

Institutionen för geologiska vetenskaper 

Tid och plats: Tisdagen den 24 januari, kl. 13.00, mötesrum Baltica  

Ordinarie institutionsstyrelseledamöter: Prefekt Carl-Magnus Mörth (ordförande), stf prefekt 

Helen Coxall, docent Malin Kylander, docent Volker Brüchert, prof. Victoria Pease, docent Agatha de 

Boer, universitetssektor Richard Gyllencreutz, forskarstuderande Emelie Ståhl, administrativ chef 

Viktoria Arwinge, laboratorieingenjör Elin Tollefsen samt studentrepresentant Karolina Lagerqvist 

och Ola Norén.  

Suppleanter: Prof. Alasdair Skelton, docent Iain Pitcairn, studiesamordnare Elisabeth Däcker, 

forskarstuderande Robert Dunst.  

Genomstrukna frånvarande på mötet. 

Ärenden 
1. Mötets öppnande Mötet förklarades öppnat. 

2. Val av justeringsperson Till justeringsperson valdes Victora Pease. 

3. Fastställande av dagordning Dagordningen fastställdes. 

4. Anmälan av protokoll, 

styrelsemöte 2022-12-08 

(bilaga 1) 

Protokollet anmäldes. 

5. Policy för hållbara måltider 

(bilaga 2) 

Förslaget till policy för hållbara måltider vid IGV presenterades av 

Alasdair Skelton.  

Beslutades att anta föreslagen policy för hållbara måltider 

(matpolicy). 

6. Kursplan, ”Strukturgeologi” 

(bilaga 3, kursplan och missiv) 

Förslaget till kursplan presenterades av Alasdair Skelton.  

Diskussion om fälterfarenhet innan kursen ges eftersom det inte 

finns någon fälterfarenhet p.g.a. att förkunskaperna ändras.  

Beslutades att anta föreslagen kursplan och missiv. 

7. Kursplan ”Sverige geologi, 

från urtiden till framtiden” 

(bilaga 4, kursplan och missiv) 

Förslaget till kursplan presenterades av Alasdair Skelton.  

Diskussion om kursbok och om vetenskapliga artiklar. Förslag om 

att lägga till bredvidläsningsboken ”Från urtid till nutid” i 

missivet. Mindre språkfel påpekades.  

Fråga om kursen kunde ges på engelska diskuterades och ska 

utredas om det är möjligt och hur det ska noteras i kursplanen om 

så är fallet.  

Beslutades att anta föreslagen kursplan och missiv. 

8. Diskussion kring antalet 

poäng nödvändiga för att 

erhålla en doktorsexamen 

Viktigt att notera att styrelsen kan stå bakom ett förorda ett förslag 

men kan inte besluta i frågan. Det är ämnesföreträdarna som ger 

förslag och ON alternativt dekan beslutar.  

Emelie Ståhl redogjorde för vad doktoranderna anser, dels antalet 

kurser, dels vad doktoranderna anser om antalet poäng. Det står 
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bakom en reduktion av båda och tycker att ”fluff”-poäng som 

eventuellt tas bort är acceptabelt.  

Malin Kylander talade om hur andra institutioner har gjort, NG har 

50 hp och har inga ”fluff”-poäng, MISU 50–60 hp beroende på hur 

stor litteraturuppgiften är. Andra har ofta 60 hp. IGV har haft 

tillgodoräknande av tidigare kurser som möjligt inom 

forskarutbildningen. Malin Kylander anser att 40–45 hp kan vara 

en bra nivå såvida inga kurser kan tillgodoräknas som gjorts förut 

och att inga poäng ges för konferenser heller. Vi har ca 30 hp 

kurser som är obligatoriska för tillfället. 

Varje enhet inom vår forskarutbildning ska diskutera frågan efter 

förslag från Malin Kylander för att komma fram till en 

rekommendation inför nästa styrelsemöte. Begäran om ändring 

skickas sedan till fakulteten. 

9. Per capsulam beslut kursplan 

och missiv ”Att förstå jorden”, 

orienteringskurs (bilaga 5, 

kursplan och missiv) 

Beslut per capsulam 22-12-2022 om att anta kursplan och missiv 

för kursen ”Att förstå jorden” med mindre ändringar i texterna 

föreslagna av Volker Brüchert, Emelie Ståhl och Richard 

Gyllencreutz. 

10. Övriga frågor Inga övriga frågor. 

11. Övrig information a) Presentation av en idé för ett Mastersprogram inom CIVIS. 

Alasdair Skelton berättade om CIVIS, som är en allians av 11 

europeiska universitet och en av alliansens hubbar som fokuserar 

på klimat, miljö och energi leds av Stockholms universitet och 

Glasgow University. Han berättade om hubbens plan att skapa ett 

tvärvetenskapligt mastersprogram om klimat, miljö och energi som 

en så kallad ”multiple degree”. Programmet skulle kunna inledas 

med en obligatorisk termin som ger studenterna en överblick över 

klimat och energi ur naturvetenskapligt, samhällsvetenskapligt och 

humanvetenskapligt perspektiv. Terminen föreslås följas av två 

Erasmus-utbytesterminer under vilka studenterna kan specialisera 

sig inom det ämne de gjorde sin kandidatutbildning i. Studenterna 

skulle göra en obligatorisk transdisciplinär uppsats under den sista 

terminen. Stockholms universitet och Institutionen för geologiska 

vetenskaper skulle kunna vara värd för programmet som skulle 

kunna locka 50–60 studenter.  

CIVIS diskuterades.  

Malin lämnade mötet.  

b) UGA kompensation från fakulteten. 

Istället för ett underskott om 2.8 miljoner beroende på 

underprestation inom ‘vanliga’ kurser blev IGV kompenserade 

med 3.1 miljoner för överprestation inom orienteringskurser.  

c) FUF diskussioner på fakulteten. 

De diskussioner om en översyn av FUF-fördelningen som varit 

förra året ska nu äntligen realiseras i att arbetsgruppen träffas. 

Gruppen ska belysa frågan om FUF-bidraget och om de olika 

nivåerna på bidraget som institutionerna har till skillnad från 

UGA. UGA har samma prislapp för alla och bidraget beror på hur 

mycket undervisning som görs. Denna koppling finns inte för 

FUF.  

d) Ombyggnationer våning 1, 2 och 3. 
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Ombyggnationer av våning 1, 2 och 3 kommer att starta nästa 

vecka. Kostnaden blir ca 6 miljoner, vilket är en hög kostnad i 

förhållande till vad som ska göras men är också en kostnad som är 

uppskattad som den högsta möjliga kostnaden. Kostnaden tas som 

en avskrivning under 10 år, alltså ca 600 000 kr/år. 

Vid protokollet 

 
Carl-Magnus Mörth 

Justeras 

 

Victoria Pease 


